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Abstract (en)
The vehicle (1) has two impact absorbing elements (19, 21), which are consecutively arranged in a lower energy absorber plane (11) in a driving
direction (7) of the vehicle. An impact absorbing element (27) is provided an upper energy absorber plane (15), and the impact absorbing element
(19) is projected over the impact absorbing element (27) at an undeformed condition in the driving direction. Deformation of the impact absorbing
element (27) is partially transferred into the impact absorbing element (21). The impact absorbing elements (21, 27) are coupled together by a
transmission element.

Abstract (de)
Es wird ein Schienenfahrzeug vorgeschlagen, bei dem mehrere Stoßverzehrelemente (19, 21, 27) in zwei Energieverzehrebenen (11
und 15) angeordnet sind. Erfindungsgemäß kann ein Teil der in die obere Energieverzehrebene (15) eingeleiteten Kräfte auf ein drittes
Energieverzehrelement (21) übertragen werden. Dadurch wird die Krafteinleitung der bei einem Aufprall beziehungsweise Zusammenprall mit
einem schweren Fahrzeug entstehenden Kräfte in einen Wagenkasten (3) beziehungsweise den Langträgern (3.1) des Wagenkastens des
Schienenfahrzeugs (1) verbessert.
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